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RG.0012.10.2011 
 

Protokół Nr 13/11 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 22 listopada 2011 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1004 a zakończyła o 1240. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany 
porządek obrad, do którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2012 rok 
przedstawił Inspektor ds. ewidencji działalności gospodarczej Grzegorz Ścipień. 
P. Grzegorz Ścipień przedstawił propozycje zmian do Rocznego Programu 
Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2012 rok 
zgłoszone przez Stowarzyszenie PANDOZ – Inicjatywa Rozwoju w Antoniowie. 
W głosowaniu projekt uchwały bez uwzględnienia propozycji zmian został 
pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
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Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Rzeczyca Długa przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 
Izabela Szałaj. 
Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4  głosy „za”, 1 
głos „wstrzymujący”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków 
Danuta Chamera. 
W zestawieniu propozycji stawek podatkowych od nieruchomości na 2012 r. 
zaproponowanych przez Wójta Gminy Komisja wypracowała następujące stawki: 
- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
bez względu na sposób zakwalifikowania ewidencji gruntów i budynków od 1 m 
kw. powierzchni: 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,75 zł. 
Radny Jerzy Gorczyca zaproponował stawkę 0,70 zł. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec zaproponował stawkę 0,65 zł. 
Radny Mariusz Skwara zaproponował stawkę 0,68 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,75 zł nie głosował żaden radny. 
Za stawką 0,70 zł głosował 1 radny. 
Za stawką 0,65 zł głosowało 2 radnych. 
Za stawką 0,68 zł głosowało 2 radnych. 
Nie rozstrzygnięto wysokości stawki. 
 
- pkt. 2 – Pod jeziorami zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni 
wodnych od 1 ha powierzchni. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,33 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 4,33 zł głosowało 5 radnych. 
Przyjęto stawkę 4,33 zł. 
 
- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 
publicznego. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,15 zł. 
Radny Jerzy Gorczyca zaproponował stawkę 0,14 zł. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec zaproponował stawkę 0,13 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,15 zł nie głosował żaden radny. 
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Za stawką 0,14 zł głosował 1 radny. 
Za stawką 0,13 zł głosowało 4 radnych. 
Przyjęto stawkę 0,13 zł. 
 
-  pkt.4 - Od budynków mieszkalnych lub ich części od 1 m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,45 zł. 
Radny Jerzy Ryzak  zaproponował stawkę 0,38 zł. 
Radny Stanisław Rybak zaproponował stawkę 0,35 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 0,45 zł nie głosował żaden radny. 
Za stawką 0,38 zł głosowało 2 radnych. 
Za stawką 0,35 zł głosowało 3 radnych. 
Przyjęto stawkę 0,35 zł. 
 
- pkt.5 -  Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 
prowadzenie działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 13,50 zł. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec zaproponował stawkę 11,60 zł. 
Radny Jerzy Gorczyca zaproponował stawkę 11,70 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 13,50 zł  nie głosował żaden radny. 
Za stawką 11,60 zł głosowało 2 radnych. 
Za stawką 11,70 zł głosowało 3 radnych. 
Przyjęto stawkę 11,70 zł. 
 
- pkt.6 – Od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w 
zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,24 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 10,24 zł głosowało 5 radnych. 
Przyjęto stawkę 10,24 zł. 
 
- pkt. 7 -  Od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 
gosp. w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych od 1 m kw. pow. 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,45 zł. 
Komisja przyjęła stawkę zaproponowaną przez Wójta – 4,45 zł w głosowaniu – 4 
głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”.  
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- pkt. 8 - Od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gosp.) od 1 
m kw.  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dział. pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,00 zł. 
Radny Jerzy Ryzak zaproponował stawkę 3,20 zł. 
Radny Jerzy Gorczyca zaproponował stawkę 3,30 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Za stawką 4,00 zł  nie głosował żaden radny. 
Za stawką 3,20 zł  głosowało  4 radnych. 
Za stawką 3,30 zł  głosował 1 radny. 
Przyjęto stawkę 3,20 zł. 
 
- pkt. 9 – Od budowli.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 2% ich wartości. 
Komisja przyjęła zaproponowaną przez Wójta Gminy stawkę w głosowaniu – 5 „za” 
– jednogłośnie. 
Przedłożony projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został w całości 
pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 
rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów „za”. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Następnie przystąpiono do ustalenia wysokości poszczególnych stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2012.  
Radny Jerzy Ryzak zaproponował, aby przedyskutować i ustalić stawki podatku 
tylko w tych pozycjach, gdzie występują pojazdy na terenie naszej gminy. Pozostałe 
zaś propozycje stawek zaproponowane przez Wójta przyjąć blokowo. 
Komisja przychyliła się do zgłoszonej propozycji. 
 
1) Stawki podatku od środków transportowych na 2012 rok. 
Zgłoszone przez radnych propozycje wysokości stawek, ich wysokość przyjęta 
przez Komisję w wyniku  głosowania stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
2) Załącznik nr 1 - Stawki podatku dla samochodu ciężarowego o dopuszczalnej 
masie całkowitej  równej lub wyższej niż 12 ton. 
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Zgłoszone przez radnych propozycje wysokości stawek, ich wysokość ustalona 
przez Komisję w wyniku  głosowania stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
3) Załącznik nr 2 - Stawki podatku dla ciągnika siodłowego lub balastowego, 
przystosowanych do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej 
masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton. 
Zgłoszone przez radnych propozycje wysokości stawek, ich wysokość przyjęta 
przez Komisję w wyniku  głosowania stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
4) Załącznik nr 3 - Stawki podatku dla przyczepy lub naczepy, które łącznie z 
pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 
12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną 
przez podatnika podatku rolnego. 
Zgłoszone przez radnych propozycje wysokości stawek, ich wysokość ustalona 
przez Komisję w wyniku  głosowania stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Przedstawiony projekt uchwały został  w całości pozytywnie zaopiniowany w 
głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy 
Radomyśl nad Sanem na rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Ze względu na brak zgłoszeń propozycji stawek, Komisja  przyjęła całościowo 
stawki zaproponowane przez Wójta Gminy w głosowaniu – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Poszczególne stawki opłaty targowej przyjęte przez Komisję przedstawiają się 
następująco: 
1. Z tytułu sprzedaży z ręki, kosza, stolika lub straganu - 5,00 zł. 
2. Z tytułu sprzedaży z wózka ręcznego - 5,00 zł. 
3. Z tytułu sprzedaży z wozu konnego, ciągnika, przyczepy - 10,00 zł. 
4. Z tytułu sprzedaży z samochodu towarowo – osobowego - 20,00 zł. 
5. Z tytułu sprzedaży samochodu ciężarowego - 25,00 zł. 
Przedstawiony projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany. 
 
Ad. IV/7.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 
przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 
Radomyśl nad Sanem w roku 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował stawkę średniej ceny skupu żyta w 
wysokości 42,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 105,00 (42,00 zł x 2,5 q = 
105,00 zł). 
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Radny Jerzy Ryzak zgłosił  stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 38,00 zł, 
co daje kwotę podatku rolnego 95,00 zł  (tj. 38,00 zł x 2,5 q żyta = 95,00 zł). 
Radny Stanisław Rybak zgłosił  stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 34,10 
zł, co daje kwotę podatku rolnego 85,25 zł  (tj. 34,10 zł x 2,5 q żyta = 85,25 zł). 
 
Przedstawione propozycje Przewodniczący Komisji poddał jednocześnie pod 
głosowanie. 
W głosowaniu za stawką 42,00 zł  głosował 1 radny. 
Za stawką 38,00 zł głosowało 2 radnych. 
Za stawką 34,10 zł głosował 1 radny. 
Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
Przyjęto stawkę 38,00 zł. 
Przedstawiony projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany. 
 
Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów  „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011r. 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  –  5 
głosów  „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
P. Danuta Chamera poinformowała, że wpłynęło do Urzędu Gminy pismo z 
Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie, która wystąpiła z wnioskiem o 
zwolnienie z podatku od nieruchomości na 2012 r.  
Po przeanalizowaniu powyższej sprawy Komisja wyraziła negatywną opinię w 
kwestii zgłoszonego przez Wojewódzką Komendę Policji wniosku. 
Radny Jerzy Ryzak poruszył sprawę wycięcia drzewa gat. kasztan w m. Nowiny. 
Temat ten był zgłaszany rok temu i jak do tej pory nie dokonano ścinki drzewa. 
Nadmienił, że drzewo stanowi zagrożenie dla użytkowników drogi.  
Inspektor Urzędu Gminy Jacek Dudek wyjaśnił, że uzyskana została decyzja na 
wycinkę przedmiotowego drzewa od starosty stalowowolskiego. Decyzję posiada 
sołtys sołectwa Nowiny i dalsze czynności leżą w jego gestii. Sołtys  powinien 
ogłosić licytację na kupno przez mieszkańców drzewa.  
Radny Stanisław Rybak zapytał czy dokonany został odbiór remontu dróg 
dojazdowych do wałów, ponieważ były zgłoszone uwagi co do wykonania remontu, 
szczególnie w kwestii braku podniesienia zaniżenia drogi w Witkowicach.  



 7

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że urząd gminy nie otrzymał informacji o 
odbiorze remontowanych dróg. Nadmienił, że przepływ informacji odnośnie tego 
zadania z inwestorem pozostawiał wiele do życzenia. Gmina jak również sołtysi 
zainteresowanych sołectw nie zostali powiadomieni o rozpoczęciu remontu. Sprawa 
zostanie rozeznana. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec poinformował, że na ostatnim 
posiedzeniu Rady Społecznej GSPZOZ w Radomyślu nad Sanem przedstawiono 
sytuację finansową zakładu, który obecnie posiada zadłużenie. Wedle złożonych  
informacji debet powinien pokryć organ założycielski czyli gmina. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że wyjściem z tej sytuacji byłoby 
przekształcenie GSPZOZ w zakład niepubliczny, zakładając w tej kwestii spółkę. 
Gmina nie ma obowiązku pokrywać długu zakładu, natomiast może podjąć decyzję 
o jego przekształceniu. W takiej formie funkcjonują zakłady w innych gminach, a 
dla pacjentów w zakresie świadczenia usług nic się nie zmieni. Po przekształceniu 
gmina może się starać o środki z budżetu państwa na oddłużenie zakładu, aby mógł 
on funkcjonować w nowej formie. 
Radny Mariusz Skwara poinformował, że autobus szkolny dowożący dzieci do 
szkoły w Antoniowie obecnie praktycznie jeździ pusty. Ma na to wpływ zbyt duża 
cena biletów wynosząca 50 zł, zaś w ubiegłym roku była to kwota 28 zł. Aktualnie 
dzieci dojeżdżają do szkoły rowerami lub są dowożone przez rodziców.  
Wójt Gminy powiedział, że PKS w Stalowej Woli dowożący dzieci do szkoły jest 
świadomy pustych przejazdów. Ceny biletów również ustala PKS. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 


